
Past Continuous 

 

Użycie: 

-  czynności, które trwały w określonym momencie/ o określonej godzinie  

w przeszłości- nie wiemy kiedy się zaczęły lub skończyły 

(I was doing my homework at eight o’clock yesterday evening.) 

- dwie lub więcej czynności, które trwały jednocześnie w przeszłości 

(Mum was watching TV while dad was cooking dinner. ) 

- czynności, które zostały przerwane przez inną jednorazową czynność  

w przeszłości 

(I was sleeping when the telephone rang.) 

He was drinking coffee when the telephone rang. 

He wasn’t drinking coffee when the telephone rang. 

Was he drinking coffee when the telephone rang? 

As- gdy 

All morning- cały ranek 

At 7 o’clock- o godz. 7 

All day-cały dzień 

Yesterday- wczoraj 

When- kiedy 

While-podczas 

 


